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Protokół Nr XLVI/22 

z XLVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 25 października 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o bieżącym stanie realizacji inwestycji i zadań remontowych. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 

2021/2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Prokuratora Okręgowego w Poznaniu na 

Uchwałę Nr  XXIV/166/12 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 listopada 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Łobżenica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok. 
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14. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza. 

15. Interpelacje, zapytania radnych. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 14:03 otworzył XLVI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-

Obremska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz 

Gniot, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska oraz sołtysi. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w dzisiejszych obradach uczestniczy piętnastu radnych. Dodał, że Rada może podejmować 

uchwały. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad drogą elektroniczną. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji Rady Miejskiej. Zgłosił 

wniosek o przyjęcie tego dokumentu, bez odczytania. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XLV 

sesji w dniu 30 września 2022 r., bez odczytania. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Następnie otworzył 

dyskusję w tym temacie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że w sprawozdaniu znajduje się informacja, że nie przedstawiono zastrzeżeń do 

koncepcji budowy sali sportowej w Dźwiersznie Małym. Przypomniał, że zwracał uwagę na 

zbyt małą liczbę ogólnodostępnych toalet na parterze tego obiektu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Uwagi zgłosiliśmy do projektanta, żeby uwzględnił te propozycje, o których pan 

radny mówi”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie informacji na temat nabycia przez Gminę węgla 

dla mieszkańców. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że sprawa jest wyjątkowo ważna. Oznajmił, że jest propozycja rządu, aby 

samorządy zaangażowały się w dystrybucję węgla. Powiedział: „Uważam, że to jest znacząca 

pomoc dla mieszkańców. Oczywiście jest to obciążenie dla samorządu, dlatego samorządy się 

bronią przed tym, bo to jest konkretna praca, jaką trzeba wykonać. Trzeba zaangażować ludzi, 

trzeba pomyśleć w jaki sposób to zorganizować. (…) W momencie kiedy w ogóle ten 

problem się pojawił (…) to już myślałem w głowie jak to by mogło się u nas odbyć”. 

Pan Burmistrz kontynuował, że rozmawiał z Prezesem SKR. Poinformował: „Oczywiście 

niczego nie ustaliliśmy. Umówiliśmy się, że możemy na ten temat rozmawiać i to był taki 

pierwszy krok”.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że skontaktował się również z dwoma podmiotami, 

które dystrybuują węgiel na terenie gminy: z Łobżenicy oraz z Luchowa. W dniu 

wczorajszym odbyło się w Urzędzie Miejskim spotkanie z przedsiębiorcami. Powiedział:  

„Są absolutnie zainteresowani”.  
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Poinformował: „Do Pana Wojewody zgłosiliśmy akces, że Gmina jest zainteresowana i chce 

się w to zaangażować, że chcemy ten węgiel dystrybuować. (…) Jestem za tym, z takiej 

ostrożności, żeby wziąć po sto ton węgla na jeden punkt i na drugi punkt i zobaczyć. Ten 

węgiel powinien być taki sam uważam w obydwu punktach, bo też nie chcemy stworzyć 

konkurencji”.  

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że ustawa dotycząca dystrybucji węgla jest procedowana  

w Senacie i w tym tygodniu powinna wrócić z poprawkami do Sejmu. Stwierdził: „Uważam, 

że dopiero wtedy, kiedy będzie ustawa, to możemy rozmawiać o szczegółach, bo ona określa 

zasady współpracy, jak to ma się odbyć”. Kontynuował: „Dyskutujemy. Oczywiście 

analizujemy tą ustawę, która jest, bo przecież się nie zmieni w stu procentach. (…) 

Zasadniczy szkielet tej ustawy pewnie pozostanie. Liczymy na to, że w piątek będzie ta 

ustawa. Przeanalizujemy. Zaprosimy jeszcze raz te dwa podmioty i wtedy będziemy już 

uszczegóławiali zakres współpracy”.  

Pan Burmistrz dodał, że ma obawy o jakość węgla. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Powiedziała: „Co z osobami, które złożyły deklarację do Centralnej Ewidencji Emisji 

Budynków po terminie i dostały zawiadomienia, że im się ten dodatek nie należy ? (…) Były 

składane przez osoby z gminy ankiety. Czym palą, jaki mają piec i to ludzie byli święcie 

przekonani, że oni już tą deklarację złożyli. Nikt nie jest zobligowany do tego, żeby znać 

prawo na tyle, że Gmina to robiła na potrzeby własne, a teraz są potrzeby rządowe i złożyli te 

deklaracje. Po prostu zostali wprowadzeni błąd i teraz jakoś trzeba to naprawić. Co z tym 

problemem ?” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Nie do końca Pani ma rację, że to było na potrzeby Gminy”. Poprosił Pana 

Burmistrza o udzielenie wyjaśnień. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że około dwustu osób nie złożyło informacji o źródle ogrzewania i otrzymało 

decyzję odmowną odnośnie dodatku węglowego. Powiedział, że do zakupu węgla za 2 tys. zł 

uprawnione będą tylko te osoby, które otrzymały tą formę wsparcia. Oznajmił, że wiele gmin 

wydało decyzję o dodatku węglowym nieuprawnionym osobom „i dzisiaj robią decyzję 
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MGOPSy o zwrot pieniędzy, których często już nie ma”. Ten problem nie dotyczy jednak 

Gminy Łobżenica. 

Pan Burmistrz kontynuował, że odbyło się spotkanie dotyczące ogrzewania mieszkań  

w Dębnie, z udziałem Pana Posła Porzucka oraz Dyrektora Departamentu Ciepłownictwa  

w Ministerstwie Klimatu i Ochrony Środowiska. Powiedział: „Na te dwa tematy zwróciliśmy 

uwagę. Ten pierwszy nas bardziej interesował, bo my nie wypłacaliśmy dodatków węglowych 

osobom nieuprawnionym. (…) Przede wszystkim zwróciliśmy uwagę na to, że osoby, które 

nie złożyły informacji o źródle ogrzewania, nie są uprawnione do dodatku, żeby coś z tym 

zrobili, żeby dali szansę. (…) Muszą do tego wrócić, bo uważam, że w skali kraju to jest 

bardzo dużo ludzi, którzy zostali pozbawieni”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Oznajmiła: „Mają ludzie złożone do tej centralnej ewidencji, ale po terminie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Dodał: „Umożliwienie korekty. (…) To jest jedyne rozwiązanie”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy zmienił się odbiorca odpadów w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zaproponował, aby wrócić do tego tematu w punkcie wolne głosy i wnioski. Wobec braku 

innych uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego 

punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 6 Informacja o bieżącym stanie realizacji i zadań remontowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu siódmego. 

 

Informacja o bieżącym stanie realizacji i zadań remontowych stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok 

szkolny 2021/2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Przypomniał, że czternastego października obchodzony jest Dzień Edukacji Narodowej. 

Oznajmił, że do radnych trafiło sprawozdanie za ubiegły rok szkolny. Poinformował, że  

w posiedzeniu Komisji Oświaty uczestniczyli Pan Burmistrz, Pan Wiceburmistrz, Pani 

Skarbnik, Dyrektor CAF oraz dyrektorzy placówek oświatowych.  

Powiedział, że analiza sprawozdania odbywała się według następujących punktów: 

- zadania oświatowe Gminy, 

- stan organizacji i baza lokalowa, 
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- baza do działalności oświatowej,  

- kadra i system doskonalenia zawodowego, 

- poziom nauczania, 

- formy pracy wychowawczej i działalność profilaktyczna, 

- stan realizacji zadań oświatowych Gminy na rzecz uczniów i szkół, 

- średnie wynagrodzenie nauczycieli. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski powiedział, że „zatrzymaliśmy się nieco dłużej 

przy demografii, migracji wewnętrznej, jaka panuje z okręgów szkolnych”. Przypomniał  

o zakończonej rewitalizacji łobżenickiego przedszkola oraz szkoły w Dźwiersznie. 

Poinformował, że miała miejsce dyskusja o przyszłych planach rozbudowy placówek  

w Dźwiersznie i Fanianowie. 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oznajmił, że nauczyciel 

praktycznie przez całą swoją pracę dokształca się i pogłębia swoją wiedzę. Poruszył kwestię 

poziomu nauczania. Stwierdził, że temat ten zawsze budzi szeroką dyskusję. Pogratulował 

osiągniętych wyników Pani Dyrektor Wioletcie Pacholec, nauczycielom oraz uczniom ze 

Szkoły Podstawowej w Wiktorówku.  

Powiedział: „Nam jako komisji i całej Radzie zależy, by średnie wyniki zbliżyły się 

przynajmniej do wyników średnich powiatu, już nie mówię o województwie. Tutaj warto 

przytoczyć, że język polski z egzaminu zewnętrznego szkoły podstawowej wynosił 62%, przy 

średniej powiatu 54 i średniej województwa 57. Uważam bardzo dobry wynik. Dalej  

z matematyki ten wynik szkoły był 59, gdzie średnia powiatu wynosiła 52, a średni wynik 

województwa 55. I ostatni język angielski. Tu Wiktorówko osiągnęło 55%, przy średniej 

powiatu 62, średniej województwa 64”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski poinformował, że 

„były głosy, żeby jak najbardziej współpracować ze środowiskiem lokalnym”. Oznajmił, że 

110 uczniów pobierało stypendium w okresie od września do grudnia 2021 r., a 125 od 

stycznia do sierpnia 2022 r. 

Nawiązał do kwestii wynagrodzeń. Powiedział: „Nasi nauczyciele są powyżej średniej 

ogólnokrajowej, także tutaj nie mamy żadnych dodatków jednorazowych”. Kontynuował, że 

podczas posiedzenia komisji głos zabierali również dyrektorzy jednostek oświatowych, 

„gdzie stwierdzili, że przeprowadzali (…) diagnozę, poczynili starania i poczynili wnioski na 

dalsze działania pedagogiczne, które mają (…) podnieść wyniki w egzaminach 



9 

 

zewnętrznych”. Dodał, że generalnie szkoły bardzo dobrze pracują i „komisja zaopiniowała 

pozytywnie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Oświaty oceniła pozytywnie działania dyrekcji, szkół. Wobec 

braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica za rok szkolny 2021/2022 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Prokuratora Okręgowego w Poznaniu na Uchwałę 

Nr XXIV/166/12 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że temat był przedstawiany na komisjach. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/411/22 w sprawie skargi wniesionej do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu przez Prokuratora Okręgowego w Poznaniu na Uchwałę 

Nr XXIV/166/12 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na komisjach. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że podatki lokalne stanowią jedno z ważniejszych źródeł dochodów budżetu 

Gminy. Zwrócił uwagę na wysoką inflację oraz na wzrost cen energii i wielu innych 

elementów, które mogą decydować o wydatkach bieżących. Powiedział: „Przy każdej 

uchwale podatkowej został zastosowany podobny wskaźnik wzrostu opłat, podatków. Jeżeli 

chodzi o podatek od nieruchomości, w szczegółowych zapisach odnosi się do poszczególnych 

kategorii tego podatku, został on określony w wysokości 11,8% i Komisja Budżetu 

zaopiniowała ten wzrost, uważając, że jest to jednak uzasadnione racjonalnymi potrzebami  

i w stosunku do inflacji on jest jednak znacznie niższy. Tutaj i tak będzie trzeba dużych 

działań, (…) manewrów oszczędnościowych, które pozwolą nam realizować zadania  

w oparciu o dochody, które uzyskujemy. Jest pozytywna opinia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/412/22 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był przedstawiany na komisjach. Następnie udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Ta uchwała również przewiduje ten wskaźnik wzrostowy, o którym mówiłem. 

Natomiast trzeba tutaj dodać, że od dwóch lat nie była ta uchwała zmieniana. Zaproponowane 

stawki mieszczą się w granicach od minimalnej do maksymalnej stawki, która jest 

dopuszczona przepisami prawa”. Powiedział, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/413/22 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały wprowadza zwolnienie z opłaty w przypadku adopcji 

bezdomnego psa. Oznajmił, że stawka za posiadanie jednego psa ma wynosić 50 zł. 

Powiedział, że zwolnienia dotyczące rolników, emerytów oraz osób niepełnosprawnych 

obowiązują z mocy prawa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/414/22 w sprawie opłaty od posiadania psów, która stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał o autopoprawce do projektu uchwały. Następnie udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Edwardowi Starszakowi. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że opinia Komisji Budżetu jest pozytywna. Poinformował o aktualizacji poziomu 

dochodów Gminy. Powiedział, że niektóre dochody majątkowe zostały przesunięte na 

przyszły rok, w związku z tym, że zabraknie ich w bieżącym roku. Dodał, że ponadto 

dokonano korekt w wydatkach na dwa przedsięwzięcia.  

 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-2034 wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/415/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2022-2034 - wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał o autopoprawce do projektu uchwały. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok był 

szczegółowo omawiany na komisjach. Oznajmił, że „środki przeznaczone na profilaktykę 

alkoholową kieruje się również na inne zadania poza programem profilaktyki”. Powiedział, że 

wprowadzone zostały dodatkowe dochody i wydatki - w takiej samej kwocie 1 406 553,74 zł.  

Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował o zwiększeniu o prawie 2,9 mln zł 

udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. Oznajmił, że Gmina otrzymała dotacje 

celowe na zadania, które realizuje jako zadania zlecone. W przypadku niektórych środków 

doszło do zmiany klasyfikacji budżetowej. 

Kontynuował: „Rozliczenia niektórych wykonanych już naszych zadań inwestycyjnych nie 

zostaną w tym roku prawdopodobnie wykonane. W związku z tym niejako zmniejszamy 

wydatki majątkowe w tym roku, a to źródło dochodów jest zaplanowane w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (…) 1 mln 406 tys. zł na rok 2023”. Pan Przewodniczący dodał: 

„Pozostałe to są zmiany porządkujące, weryfikujące różne tutaj obszary budżetu. Opinia 

komisji pozytywna”.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVI/416/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok  

- wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 14 Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych. Powiedział: „Działając 

na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) dokonałem analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych Rady Miejskiej w Łobżenicy złożonych według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. 

Wszyscy zobowiązani radni złożyli wymagane oświadczenia w terminie do dnia 30 kwietnia 

2022 r.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił: „Po przeprowadzonej analizie nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w otrzymanych oświadczeniach majątkowych. W tej sytuacji nie 

zachodziła konieczność wnioskowania o podjęcie czynności sprawdzających przez 

uprawnione organy”. Poinformował: „Jeden egzemplarz każdego oświadczenia majątkowego 

wraz z kopią zeznania podatkowego o wysokości osiągniętego dochodu (PIT) został 

przekazany do Urzędu Skarbowego w Pile. Kopie oświadczeń zostały również przekazane 

Burmistrzowi Łobżenicy w celu opublikowania w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica. Urząd Skarbowy w Pile zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym powinien do dnia 30 października przekazać 

informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych”.  
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

informacji o oświadczeniach majątkowych.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Oznajmił: „Działając na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) dokonałem analizy 

oświadczeń majątkowych Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza, którzy byli zobowiązani do ich złożenia do dnia 30 

kwietnia 2022 r.”  

Powiedział: „Zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych było trzynaście osób. 

Wszystkie osoby zobligowane przepisami ww. ustawy do złożenia oświadczeń majątkowych 

rocznych złożyły przedmiotowe oświadczenia za rok 2021 w dwóch egzemplarzach wraz  

z kopiami zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 

2021 w ustawowym terminie do dnia 30 kwietnia 2022 r. Ponadto dwie osoby złożyły 

oświadczenia majątkowe w roku 2022 z powodu odwołania, zaprzestania pełnienia funkcji na 

stanowisku kierowniczym, uchylenia upoważnienia do wydawania decyzji. Jedna osoba 

złożyła pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od dnia powołania na 

stanowisko. Jedna osoba złożyła korektę oświadczenia majątkowego”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował: „Podczas przeprowadzonej analizy oświadczeń za 

2021 rok i porównania treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. Część jawna złożonych oświadczeń 

majątkowych została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica. Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym po 

jednym egzemplarzu oświadczeń majątkowych wraz z kopiami zeznań PIT pracowników 

samorządowych przekazałem do urzędów skarbowych właściwych ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie celem dokonania przez ten organ stosownej analizy 

dokumentów”.  

Burmistrz Łobżenicy dodał, że urzędy skarbowe przekazują informację z analizy oświadczeń 

majątkowych do dnia 30 października każdego roku.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że Urząd Skarbowy w Pile nałożył tajemnicę skarbową na informację  

z analizy oświadczeń majątkowych. Na podstawie § 29 Statutu Gminy Łobżenica, w związku 

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa, Pan Przewodniczący 

zarządził wyłączenie jawności sesji Rady Miejskiej.  

Oznajmił, że w części niejawnej sesja nie będzie nagrywana i transmitowana. Poprosił  

o pozostanie w sali sesyjnej tylko radnych. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

 

Ad. 15 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje i zapytania. Oznajmił, 

że wniosek radnego Ryszarda Biniaka został przekazany Panu Burmistrzowi.  

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 16 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Aleksandra Tadycha dotyczące zmiany podmiotu 

odbierającego odpady. Powiedział, że został ogłoszony przetarg, w którym zgłosiły się dwie 

firmy. Oznajmił: „Została wyłoniona firma z Piły, (…) Altvater. Druga firma, która też 

startowała, wygrała też przetarg, ale na miasto Złotów, dlatego że był jeden przetarg, ale  

w rozbiciu na sześć gmin i miasto Złotów”. Dodał, że „my będziemy obsługiwani przez Piłę”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Potwierdzam to co Pan Przewodniczący mówi. Dlaczego ten podział ? 

Miasto Złotów uważa, że jeżeli pójdą sami to będzie taniej. Uważamy, że są w błędzie, bo 
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jednak w mieście tych śmieci jest więcej, czyli częstotliwość wyjazdów, to wszystko ma 

znaczenie i ma wpływ na cenę”. 

Kontynuował, że są prowadzone rozmowy z prezesem naszej spółki w sprawie 

podwykonawstwa. Oznajmił: „Mamy dobrą cenę na śmieci 25 zł z kawałkiem. Wyrzysk ma 

35 zł i ta cena oczywiście, że ulegnie zmianie od nowego roku, ale z kalkulacji zarządu 

związku wynika, że nie będzie to więcej jak 30 zł, czyli jest jeszcze korzystna, tak bym 

powiedział”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w gminie Łobżenica będzie przydział worków na odpady. Oznajmił, że za 

dodatkowe worki będzie trzeba zapłacić. Powiedział: „Po pewnych obliczeniach, symulacjach 

firma niżej już zeszła ze swoimi propozycjami niż to było zakładane. Myślę, że nie będzie aż 

tak szokujący wzrost tych cen”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Dostrzegł potrzebę doświetlenia przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Złotowskiej  

i Raczkowskiego w Łobżenicy. Poinformował: „Od strony Górki Klasztornej jest w miarę 

oświetlone, ale już z drugiej strony ten cały odcinek od ulicy Nad Rzeką do skrzyżowania, on 

nie jest oświetlony. I teraz sytuacja jest taka, że piesi idący ulicą Złotowską wychodzą  

z ciemności. To stwarza zagrożenie, bo kierowcy ich nie widzą. (…) Wiem, że to jest nie 

nasze zadanie, a zadanie to jest Powiatu, ale tutaj tą sprawę kieruję”. 

Radny Ryszard Biniak zapytał również, kiedy pozostała część dzieci z rodzin 

popegeerowskich otrzyma komputery. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Chciałbym się dowiedzieć, czy i jak są rozmowy prowadzone z wykonawcą na 

Placu Wolności w sprawie udrożnienia przejść dla pieszych. Najgorsze miejsce. Tam (…)  

w ogóle nie idzie przejść. Mieli nam zrobić normalne przejścia dla ludności, a na dzień 

dzisiejszy tam jest tragedia”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „PZD zawsze pyta, które przejścia. Zdecydowaliśmy się najpierw na to przejście 

przy szkole. Drugie na Złotowskiej. Wystąpię z pismem (…), że jeżeli dalej będą inwestować 

to tamto przejście jest w pierwszej kolejności”. 

Poinformował, że wydawanie komputerów jest bardzo pracochłonne. Kontynuował: 

„Dziennie możemy obsłużyć dziesięciu, piętnastu klientów. Dzwonimy do nich i codziennie 

komputery są odbierane. Staramy się to robić sprawnie, nawet myślimy o sobocie, żeby nie 

dezorganizować tutaj pracy w urzędzie, żeby jak najszybciej te komputery wydać”. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że wykonawca rewitalizacji Placu Wolności otrzymał 

pismo „w trybie pilnym, żeby te wszystkie sprawy związane z komunikacją (…) zrealizował, 

żeby ludzie nie chodzili po paletach, tylko po płaskich powierzchniach i nie dalej jak wczoraj 

na ten temat rozmawialiśmy, będzie to na pewno w tym tygodniu zrobione”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że przydałoby się zorganizować równiarkę na targowisko. Dodał: „Równiarkę tam 

przy rowie puścić, żeby ta droga była udrożniona”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Równiarka dwa tygodnie temu ten teren cały zrobiła, ale rozumiem, że w związku 

z tak dużym natłokiem komunikacyjnym związanym z modernizacją, jak troszeczkę osuszy, 

bo musi być sucho, to pojedzie”. 

 

Ad. 17 Zakończenie obrad sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:04 zakończył obrady XLVI sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołował:         Przewodniczył:  

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 

 


